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HANDIKAPPRÅDET VID TRAFIK- OCH 
RENHÅLLNINGSNÄMNDEN  
OCH STOCKHOLMS STADS  
PARKERINGS AB 

 

  

PROTOKOLL             9 /2010 
 

Sammanträdesdag   
     

Torsdagen den 21 oktober 
2010 

kl 15.00-17.00  
     

 

  

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ken Gammelgård Ewa Ström  

 

 

Närvarande: 

ordföranden  Ken Gammelgård DHR 

  

Ledamöter  Ewa Ström HSO/HRF 

   Gunnar Slätt  HSO/FHDBF 

   Yvonne Holmberg   HSO/Astma  

och Allergi 

Förhinder har anmälts av  

vice ordföranden  Lasse Gustafsson     HSO/NHR 

 Dagny Mörk           SRF  

  Anders Carlsson      HSO/RTP – StS 

 

Närvarade tjänstemän: 

Berit Mårtenson 

Lena Karlsson 

Erika Björnsson 

Claes Thunblad 
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§  1 Fastställande av dagordning 

 Efter tillägg under punkten övriga frågor godkänns 

 dagordningen.  

 

§ 2 Föregående protokoll 

 Rådet godkänner protokoll nr 8/2010 och lägger det till 

 handlingarna. 

 

§ 3 Justering av dagens protokoll 

 Rådet utser Ewa Ström att tillsammans med 

 ordföranden Ken Gammelgård att justera dagens 

 protokoll.  

 

§ 4  Yttrande på delegation  

  Ordförande och vice ordförande har yttrat sig i remissen  

 Bortom fagert tal- om bristande tillgänglighet, anmäls. 

 

§ 5 Handlingarns och Lokalernas tillgänglighet 

 Rådet har inget att tillägga. 

 

§ 6 Inkomna protokoll och skrivelser 

 Protokoll 
- Protokoll från Kommunstyrelsens handikappråd 6/2010  

- Protokoll från stadsbyggandsnämndens och 

exploateringsnämndens handikappråd nr 12/ 2010.  

 

 Protokollsutdrag 

  - Protokollsutdrag från fastighetsnämnden och miljö- 

   och hälsoskyddsnämndens handikappråd angående 

   parkeringshus i Kista med talande   

   parkeringsautomater. Rådet beslutar att kontakta 

   berört parkeringsövervakningsföretag.  
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- Protokollsutdrag från Miljö och 

hälsoskyddsnämnden angående hörselteknisk 

utrustning.  

 

§ 7 Inkommen skrivelse  

 Locum AB svarar på skrivelse från rådet angående 

 tillgänglighet till Södersjukhuset från Ringvägen. Rådet 

 beslutar kalla Locums samrådsgrupp i handikappfrågor. 

 

§ 8 Trafik- och renhållningsnämnden  

 - Protokoll 8/2010  

 Rådet lägger det till handlingarna. 

  

 - Föredragningslista 26 oktober 

 Rådet har till dagens sammanträde kallat föredragande 

 till ärende 8, Spårvägs City 

 

§ 9  Stockholms stads parkerings AB 

  Rådet får föredragning angående nya avtal  

 

§ 10  15.15 Parkering på Djurgården 

 Rådet informeras om parkeringssituationen på   

 Djurgården samt vilka parkeringsplatser som 

 Stockholms stads parkerings AB råder över på 

 Djurgården.  

        

 Föredragande tjänsteman Lena Karlsson 

 

  15.30 Spårväg City 

  Rådet får information om utformningen av Spårväg  

  City etapp ett som är tagen i drift. SL är väl medveten 

  om de brister som har identifierats vad det   

  gäller tillgänglighet. Bland annat är det skyddsräcken 
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  som saknas, kantstensjusteringar som behöver utföras, 

  ramplutningen ska justeras, plattformar ska justera och 

  breddas smala plattformar. 

 

  För nästa etapp är från Hamngatan till Hornsberg för 

  och för detta behövs bland annat genomgång och  

  renovering av tätskiktet vid Sergelstorg. Innan  

  utredningsbeslut ska genomförandeplanering, tidsplan 

  och kalkylering göras. 

 

  I det ärende som går upp till nämnden har man tittat på 

  Värtan  och eventuella lösningar som möjliggör trafik 

  till år 2014 vilket är möjligt för samtliga delsträckor. SL 

  har också önskemål om att kunna anlägga en provisorisk 

  spårvagnsdepå i Frihamnen, för att kunna trafikera  

  Spårväg City och Lidingöbanan under AGA- 

  depåns ombyggnad.  

 

  Rådet skickar med att man ska se till att utföra sträckan 

  tillgänglig innan den byggs.  

 

   Föredragande tjänsteman Erika Björnsson 

 

  15.45 City i Samverkan 

  Information ges till rådet angående målet med City  

  samverkan. Tillsammans med bland andra   

  stadsdelsnämnder och enskilda personer arbetar man 

  med att det ska vara renare och snyggare ute.  

  City i Samverkan ser som sitt mål att nå privata  

  fastighetsägare men det stora beståndet är publika  

  lokaler.  Man har arbetat med att synliggöra att det  

  städas genom att man  städar på dagen. I dag arbetar 200 
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  personer med städning därutöver arbetar också  

  stockholmsvärdarna med detta.   

 

  Man räknar också skräp genom en framtagen mätmetod 

  från Statistiska centralbyrån. Hela 65 procent är fimpar. 

  Det man kan man konstatera är att i jämförelse med  

  andra storstäder i Sverige är Stockholm rent. 

 

  Rådet skickar med att man önskar att få med i avtalet 

  med fastighetsägarna att de ska göra en tillgänglighets- 

  redovisning till kommunen innan man kan sluta avtal 

  med trafikkontoret. 

 

  Föredragande tjänsteman Claes Thunblad 

 

  16.15 Avfallshantering 

  Rådet har till dagens sammanträde bjudit   

  Stadsbyggnadsnämndens och exploateringsnämndens 

  gemensamma handikappråd för frågor kring  

  avfallshantering.   

 

  Råden informeras om hållbar avfallshantering vilket är 

  samverkan mellan svensk lagstiftning och  EUs  

  lagstiftning angående avfallsminimering och  

  återanvändning.  

 

  Samtliga behållare ägs av fastighetsägarna. Det  

  finns också bottentömmande behållare med anpassade 

  inkasthål. Säckhämtning finns ännu i Stockholm men är 

  på väg att fasas ut.  

 

  Gröna behållare vid återvinningscentraler vet  

  man att det finns behov av punktskrift på och att  
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  problem uppstår då behållarna byter plats ibland då de 

  töms. De ska stå i en viss ordning. Det är även svårt med 

  all nedskräpning. Det är förbjudet för småföretagare att 

  lämna återvinning vid dessa behållare då endast är till 

  för privatpersoner.  

 

  Då det gäller hushållsavfall är det 5 miljoner hämtningar 

  per år och man behandlar 235 000 ton hushållsavfall per 

  år till förbränning. 

  Då det gäller farligt avfall finns 18 miljöstationer. Det 

  går också få insamling av miljöfarligt avfall via mobil 

  och sms mot en mindre kostnad men då maximalt  två 

  matkassar i mängd.  

 

  Då det gäller sopnedkast i hyreshus är det endast vissa 

  hus som ännu har det på dispens. Det går inte att  

  fortsätta med den hanteringen då bilar inte kan köra så 

  nära för tömning då det är förbud att köra in med bilar. 

   Målsättning med sophämtning är att det ska  

  gå via tömning i kärl eller sopsug vilket inte minst är en 

  arbetsmiljöfråga. Då det gäller sopsug ser man över  

  olika faktorer då det gäller möjlig återvinning.   

  Lagstiftningen säger att det är tvingande att sortera,  

  denna lag står dock utan sanktionsmöjligheter. 

 

  Föredragande tjänsteman Marita Söderquist.  

 

§11 Rådets interna frågor 

 Inga interna frågor. 

 

§ 12 Rapporter 

 Inga rapporter 
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§ 13 Övriga information och frågor                                                             

  Rådet beslutar sig för att kalla tjänsteman från 

 tillgänglighetsprojektet angående Slussen till kommande 

 möte. 

 

 

  Vid protokollet 

 

 

  Eva Olofsson    


